
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 

親愛的直銷商:  

 

我們很高興宣布，一連 8 個由我們的創辦人 –  簡艾齡女士主講的排

毒健康講座的視頻現已有售了。如果你有出席此項培訓會議，你一定

會很喜歡所得到的資訊，現在你可以自己擁有一套，並用以推廣你的

「機滙」業務或單純用它來幫助人們了解我們的「O V 有機排毒」奇

妙的好處。 

 

現在你購買這一套 8 隻 (共 2 盒)高清錄像的 D V D 光碟（廣東

話），只需港幣 2 0 0 元。你/你的朋友/家人/新相識/新直銷商都可

以從觀看電視的播放，就學到很多東西了。 

 

如有任何疑問,  可與營運部同事查詢。  

 
 

機智滙集有限公司  
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Dear Distributors, 

 

We are happy to announce that the 8 sessions of Detox Health Talk videos 

presented by our Founder, Ms. Afreen Khan are now available for sale. If 

you attended the trainings, you must have enjoyed all the information given, 

so now you can own your own set to use in your OV Business or simply use it 

to help people understand the wonderful benefits of our OV Organic Detox. 

 

You may purchase the whole collection that comes in 2 convenient cases, 

with high quality video footage on 8 DVDs (Cantonese) at only HK$200. 

Now you/your friends/family/new prospects/new Distributors in the coming 

future may all have a chance to watch it in on TV and learn so much.  

 

If you have any questions, please feel free to contact us.  

 
Organic Vision Ltd 

27th Feb., 2012 
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